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ESTONIA

Berlin, 4 October 2024

Dear Minister Keido,

Please allow me to warmly congratulate you on your appointment as Minister of Economy

and Industry. 1 wish you every success for the tasks ahead of you.

In view of the many challenges we are facing in Europe and in our countries, it is important to

find a common understanding of the pressing issues in the field of abour market policy and

to continue our dialogue.

1 look forward to exchanging views with you, particularly on the priorities of the next

European Commission, and to working with you to make the imminent transformation of the

labour market socially just.

Yours sincerely,
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Sehr geehrter Herr Minister,

Hubertus Heil

Bundesminister
Mitglied des Deutschen Bundestages

WilheImstraFe 49, 10117 Berlin
Postanschrift: 11017 Berlin

Tel. +49 30 18 527-2323
Fax +49 228 99 527 74-2324

ministerbuero@bmas.bund.de

Berlin, L4. Oktober 2024

zu Ihrer Ernennung zum Minister fUir Wirtschaft und Industrie gratuliere ich Ihnen sehr
herzlich und wlnsche Ihnen flr die vor Ihnen liegenden Aufgaben viel Erfolg.

Angesichts der vielfältigen Herausforderungen, vor denen wir in Europa und in unseren
Ländern stehen, ist es wichtig, ein gemeinsames Verständnis der drngenden arbeits
marktpolitischen Fragen zu finden und den Dialog fortzusetzen.

Gerade im HinbHck auf die Schwerpunkte der nächsten EU-Kommission freue ich mich
auf den Austausch und darauf, gemeinsam die bevorstehenden Transformationen des
Arbeitsmarktes sozial gerecht zu gestalten.

Mit freundlichen Grö1en
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